

# 会议邀请函

## Invitation Letter

尊敬的\_\_\_\_\_:

Dear \_\_\_\_\_:

诚邀您参加南京大学商学院主办的“第十一届企业跨国经营国际研讨会——数智时代、企业变革与战略人力资源管理”。大会将邀请中国、美国、德国、澳大利亚、英国、荷兰、韩国等国家和地区的知名学者参会，就数字智能、企业转型、战略人力资源管理、组织行为学、公司治理、运营管理、市场营销等相关的研究课题展开深入交流与讨论。

We cordially invite you to participate in the “The Eleventh International Symposium on Multinational Business Management-- Digital Intelligence, Corporate Transformation, and Strategic Human Resources Management,” hosted by the Business School at Nanjing University. This symposium will gather renowned scholars from China, the United States, Germany, Australia, the United Kingdom, the Netherlands, South Korea, and other countries and regions all over the world. They will engage in in-depth exchanges and discussions on topics related to digital intelligence, corporate transformation, strategic human resources management, organizational behavior, corporate governance, operations management, marketing, and other related research areas.

会议时间：6月21-23日（其中6月21日为注册报道）

The symposium will take place from June 21 to 23 (with registration on June 21).

会议地点：南京市鼓楼区金银街16号，南京大学商学院安中楼

Venue: Anzhong Building, School of Business, Nanjing University, 16 Jinyin Street, Gulou District, Nanjing.

会议注册费标准如下：

	2024年5月1日前注册	2024年5月1日后注册
中国大陆地区与会者	人民币 1800 元	人民币 2600 元
中国大陆地区学生	人民币 1000 元	人民币 1400 元
港澳台及外国与会者	360 美元	420 美元
港澳台及外国学生	180 美元	210 美元

### Symposium Registration Fee

	Regular registration fee (Before May 1, 2024)	Regular registration fee (After May 1, 2024)
港澳台及外国学生 Local Participant	RMB 1800 Yuan	RMB 2600 Yuan
Local Student	RMB 1000 Yuan	RMB 1400 Yuan
Overseas participant	US\$360	US\$420
Overseas student	US\$180	US\$210

国内代表请您务必于2024年6月15日前在此网址完成在线注册及缴费：

We kindly request that domestic participants complete their online registration and payment by June 15, 2024, through this online payment platform:

